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To EE EE EEE ris. IESE, (XE @EKEER@ mins
Cc: E (ERE) [RERELN @ minvwsni]
From: 5.1.2e I. 5.1.2e

Sent: Mon 3/1/2021 7:33:59 PM

Subject: RE: Ter info: Zaak door de minister voor Medische Zorg en Sportteruggestuurd. Betreft Kamerbrief voortgang onderzoek

Veehouderij GezondheidOmwonenden (nr. 218730).

Received: Mon 3/1/2021 7:33:59 PM

Ja dank BEER, ik hoor wel van jullie.
Was even abuis tussen CIB en MenV.

Gr

Van: 51.2e [5.1.20 < 5.1.2e @minvws.nl>

Verzonden: maandag 1 maart 2021 17:33

( ) JEEH @minvws.ni>; 512 | is 120)JE @minvws.ni>
i ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Ter info: Zaak door de minister voor Medische Zorg en Sport teruggestuurd. Betreft Kamerbrief voortgang

onderzoek Veehouderij Gezondheid Omwonenden (nr. 218730).

is de contactpersoon voor het onderzoek COVID en luchtkwaliteit (Milieu en Veiligheid), dit VGO-onderzoek ligt bij
het CIb.

Er zijn wel raakvlakken, dus je kunt het zeker even navragen.

Ik had nog me CIE INNERgesproken en even overlegd me

CRE
=n LNV.

Het gaat de minister vooral om dat we kunnen laten zien dat er wel in oplossingen wordt gedacht, dat we/het RIVM het

onderzoek wel de prioriteit en aandacht geeft, niet de indruk wekken dat dit weer op de lange baan wordt geschoven (reactie
PvdDieren ziet ze al aankomen).

Ik heb onderstaande mail gestuurd naar het RIVM (EEEQ en IBEEEE). om meer urgentie en

inzicht te vragen.
= Lijkt je dit voldoende zo?

Ik zal je laten weten wat de reactie is, per mail, of via |JJEEEEin een nieuwe versie.

De brief is nog niet gezien door de Min LNV, zit daar nog in de lijn, dus even afwachten of zij ook met deze vragen zitten.

De brief zou snel uit moeten ivm Statenvragen die 9 maart uitgaan.

Groet EARL

van: EEE). ENED OD EE ERED
Verzonden: maandag 1 maart 2021 16:18

ivi.nl>;

CC: EN EE)-EEEinl ol
Onderwerp: FW: Retourpost 218730 - Kamerbrief voortgang onderzoek Veehouderij Gezondheid Omwonenden

Hol

Minister van Ark heeft de concept Kamerbrief gezien en heeft vragen over de termijn van de vertraging. 3 jaar is wel erg veel

vindt zij (zie onder).
Ik heb nog even met [EERgebeld.
De boodschap het duurt 3 jaar langer’ hebben we wel toegelicht in de brief maar dat kan nog wat beter.

- Ik zou graag nog wat meer toelichten waar de vertraging door komt, en ook waarom het tot eind 2024 is. Kan het

eerder?
- Daarnaast kunnen we verduidelijken dat de deelonderzoeken mbt geitenhouders en geitenhouderijen wel eerder klaar

kunnen zijn: kun je aangeven wanneer deze zouden afgerond zijn, als er in de zomer weer begonnen kan worden met

deze deelonderzoeken?
- Het belangrijkste punt van de minister is echter: graag duidelijk aangeven of er ook naar alternatieve oplossingen is

gekeken. Kunnen de studies bij geitenhouders niet op een andere manier, corona-proof doorgang vinden (kleiner team,

self-sampling, buiten bemonsteren, etc). Is er wel echt nagedacht over wat er wel kan? De longontsteking-patiénten, als
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die er niet zijn, kun je ze niet bemonsteren, maar de rest zou misschien wel kunnen. Ze wil een meer pro-actieve,

oplossingsgerichte insteek zien.

- Daarnaast moeten we ook nog een duidelijker beeld krijgen van het budget, maar dat kan nog later, als de brief uit is. De

schatting die je in de mail hebt aangegeven moeten we nog goed bespreken, daar kreeg ik van mij EE vragen

over.

Bij LNV is de brief nog niet door de minister gezien, daar komen misschien ook nog vragen.

De tekst in de brief zou ik willen aanpassen: kunnen jullie aanvullen hierop?

5.1.2i Concept

Dit zijn een aantal wijzigingen, een voorstel, ik hoor graag jullie reactie.

Kun je deze uiterlijk woensdag terugsturen?.

BE jij hier nog aanvullingen op?
Misschien kun jij bij jou in de LNV-lijn aangeven dat er vanuit VWS opmerkingen zijn.

Groeten

Verzonden:_ 1io 2021 16:54

Onderwerp: FW: Ter info: Zaak oor de minister voor Medische Zorg en Sport teruggestuurd. Betreft Kamerbrief voortgang

onderzoek Veehouderij Gezondheid Omwonenden (nr. 218730).

Hoi,
Ik zie dat tamara het voorstel in de VGO brief wel heel ver weg vindt en naar tussenoplossing vraagt....dat snap ik wel.

As woensdagmiddag heb ik po met XE BEES van rivm, verantwoordelijk voor dit programma (toch?). helpt dat om nog

mogelijkheden te verkennen? Ik cc JRIFLM ook alvast die agenda en annotatie voorbereid.

Van:

Verzonden: PRE
1 maart 2021 15:49

aan (EEEen
Onderwerp: Ter info: Zaak door de minister voor Medische Zorg en Sport teruggestuurd. Betreft Kamerbrief voortgang onderzoek
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Veehouderij Gezondheid Omwonenden (nr. 218730).

Er is een zaak van het type Parafeerzaak met zaaknummer 218730 aangaande 'Kamerbrief voortgang onderzoek

Veehouder) Gezondheid Omwonenden' door parafeerder/ondertekenaar de minster voor Medische Zorg en Sport

teruggestuurd naar de behandelaarEER. ] EE). Klik op bijgaande link om de zaak te raadplegen.

Open zaak '218730 - Kamerbrief voortgang onderzoek Veehouderij Gezondheid Omwonenden'


